
Zaimek “it”
Oznacza “ono“. 
Jest to zaimek osobowy tak jak he, oraz she.

Zaimek “this”
Oznacza “ten, ta”. To zaimek wskazujący.

Zaimek “that”
Oznacza “tamten, tamta”. To również zaimek wskazujący. 

I t , Th i s , Tha t
jak używać?

This plant is beautiful. It has wonderful leaves!
Ta roślina jest piękna. Ona ma cudowne liście!

This plant is beautiful. 
Ta roślina jest piękna.

That plant is beautiful.
Tamta roślina jest piękna.

that – tamten
that – że
that – to (co przed momentem wspomniałem) ale z dystansem

This oraz That – Kiedy użyć?
THIS to jest to samo co THAT, tylko że jedno jest bliżej, a
drugie dalej. 
Jeżeli poruszasz więcej tematów i więcej kwestii, a wypadałoby
je w jakiś sposób odróżnić, to właśnie uda Ci się to przy pomocy
tych wyrazów.
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